

# ពាក្យសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្ររដ្ឋ California

FOR OFFICIAL USE ONLY

កែសម្រួល 05/2019

បញ្ចូលកាលបរិច្ឆេទនៃការបោះឆ្នោតដែលអ្នកចង់បោះឆ្នោត (ខែ, ថ្ងៃ, ឆ្នាំ) និងប្រភេទនៃការបោះឆ្នោត (បឋម ទូទៅ ឬ ពិសេស) ។ ពាក្យសុំនេះត្រូវបានទទួលដោយមន្ត្រីធ្វើការបោះឆ្នោតខោនធីរ៉ាបស្ត្រូកក្នុងរយៈពេលប្រាំពីរ (7) ថ្ងៃមុនថ្ងៃបោះឆ្នោត។ កាលបរិច្ឆេទនៃការបោះឆ្នោតអាចរកបាននៅ [www.sos.ca.gov/elections/upcoming-elections/](http://www.sos.ca.gov/elections/upcoming-elections/) ។ សន្លឹកឆ្នោតនឹងមិនត្រូវបានផ្ញើទៅអ្នក ប្រសិនបើពាក្យសុំនេះមិនពេញលេញ ឬមិនត្រឹមត្រូវ។

1. **នេះគឺជាពាក្យសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រមួយសម្រាប់ ការបោះឆ្នោត** \_\_\_\_\_ , \_\_\_\_\_  
ខែ/ថ្ងៃ/ឆ្នាំ ប្រភេទនៃការបោះឆ្នោត (បឋម, ទូទៅ, ឬ ពិសេស)

2. **ឈ្មោះបោះឆ្នោត** \_\_\_\_\_ 3. **កាលបរិច្ឆេទកំណើត** \_\_\_\_\_  
នាមខ្លួន កណ្តាល ឬ ហត្ថលេខាសង្ខេប ត្រកូល ខែ/ថ្ងៃ/ឆ្នាំ

4. **អាសយដ្ឋានលំនៅដ្ឋាន** \_\_\_\_\_  
លេខ និងឈ្មោះផ្លូវ (P.O. ប្រអប់សំបុត្រ ផ្លូវជនបទ, ។ល។ នឹងមិនអាចទទួលបានឡើយ) (ដោយសេដ្ឋី N, S, E, W ប្រសិនបើបានប្រើ)

ក្រុង \_\_\_\_\_ ស៊ីបកូដ \_\_\_\_\_ ខោនធី California \_\_\_\_\_

5. **អាសយដ្ឋានសំបុត្រសម្រាប់ធ្វើសន្លឹកឆ្នោត (ប្រសិនបើខុសពីខាងលើ)**  
ប្រសិនបើអាសយដ្ឋានសំបុត្ររបស់អ្នកនៅក្រៅសហរដ្ឋអាមេរិក ហើយអ្នកជាយុវជន ឬអ្នកបោះឆ្នោតនៅក្រៅប្រទេស សូមចុះហត្ថលេខាឡើងវិញនៅ [RegisterToVote.ca.gov](http://RegisterToVote.ca.gov) ឬប្រើពាក្យសុំបណ្តោះអាសន្នរបស់សហព័ទ្ធនៅ [www.fvap.gov](http://www.fvap.gov) ។

លេខ និងឈ្មោះផ្លូវ (P.O. ប្រអប់សំបុត្រ (ដោយសេដ្ឋី N, S, E, W ប្រសិនបើបានប្រើ)

ក្រុង \_\_\_\_\_ រដ្ឋ ឬបរទេស \_\_\_\_\_ ស៊ីបកូដ ឬលេខកូដប្រៃសណីយ៍ \_\_\_\_\_

6. **លេខទូរស័ព្ទ (ជាជម្រើស)** \_\_\_\_\_  
ថ្ងៃ \_\_\_\_\_ ល្ងាច \_\_\_\_\_

7.  **បាទ/ចាស! ខ្ញុំចង់ស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតគណបក្សនយោបាយសម្រាប់ការបោះឆ្នោតជ្រើសរើសប្រធានាធិបតីដំណាក់កាលបឋម។**  
ខ្ញុំបានបដិសេធក្នុងការបង្ហាញគណបក្សនយោបាយដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ ដែលខ្ញុំពេញចិត្ត។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ សម្រាប់តែការបោះឆ្នោតបឋមនេះប៉ុណ្ណោះ ខ្ញុំស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រមួយសម្រាប់ \_\_\_\_\_ គណបក្ស។  
\*ដើម្បីស្វែងយល់ថាគណបក្សនយោបាយដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកបោះឆ្នោតដែលបានបដិសេធក្នុងការបង្ហាញគណបក្សនយោបាយដែលខ្លួនពេញចិត្ត ធ្វើការបោះឆ្នោតលើសន្លឹកឆ្នោតគណបក្សនយោបាយនោះឬទេ សូមទាក់ទងរដ្ឋលេខាធិការតាមលេខ (800) 345-8683 ឬចូលទៅកាន់ [www.sos.ca.gov/elections/political-parties/no-party-preference](http://www.sos.ca.gov/elections/political-parties/no-party-preference) ។

8.  **បាទ / ចាស! ខ្ញុំចង់ក្លាយទៅជាអ្នកបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រអចិន្ត្រៃយ៍។**  
ដោយគូសយកប្រអប់នេះ និងដោយចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ \_\_\_\_\_, ខ្ញុំស្នើសុំក្លាយជាអ្នកបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រអចិន្ត្រៃយ៍។ សន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រមួយនឹងត្រូវបានផ្ញើទៅខ្ញុំដោយស្វ័យប្រវត្តិនៅក្នុងការបោះឆ្នោតនាពេលអនាគត។ ខ្ញុំយល់ថា ប្រសិនបើខ្ញុំប្តូរការបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រនៃការបោះឆ្នោតទូទៅទាំងអស់មុនប្រទេស ខ្ញុំនឹងត្រូវដាក់ពាក្យសុំចូលជាអ្នកបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រជាអចិន្ត្រៃយ៍ម្តងទៀត។

9. **ពាក្យសុំនេះត្រូវតែមានហត្ថលេខា។**  
ខ្ញុំមិនបានដាក់ពាក្យសុំបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រពីមុន ឬត្រូវបានផ្ញើសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រនេះទេ។ ខ្ញុំបានបញ្ជាក់ថាក្រោមការដាក់ទោសក្រោមច្បាប់នៃរដ្ឋ California ថាព័ត៌មានដែលខ្ញុំបានផ្តល់នៅលើពាក្យសុំនេះគឺពិតនិងត្រឹមត្រូវ។

ហត្ថលេខា \_\_\_\_\_ កាលបរិច្ឆេទ \_\_\_\_\_

ការព្រមាន៖ ការខុសឆ្គងគឺជាបទឧក្រិដ្ឋ ដោយមានការដាក់ទោសជាប់ពន្ធនាគាររដ្ឋរហូតដល់ 4 ឆ្នាំ។ (ក្រមព្រហ្មទណ្ឌ § 126)

## សម្គាល់

អ្នកមានសិទ្ធិផ្ញើ ឬបញ្ជូនពាក្យសុំនេះដោយផ្ទាល់ទៅមន្ត្រីបោះឆ្នោតខោនធីរ៉ាបស្ត្រូក។  
ការផ្ញើពាក្យសុំនេះត្រូវបានទទួលយកតែប៉ុណ្ណោះ ត្រូវតែបញ្ជូនទៅមន្ត្រីធ្វើការបោះឆ្នោតខោនធីរ៉ាបស្ត្រូក អាចបណ្តាលឱ្យមានការពន្យារពេល ដែលអាចរារាំងដល់លទ្ធភាពបោះឆ្នោតរបស់អ្នក។  
ប្រសិនបើពាក្យសុំនេះត្រូវបានផ្ញើត្រឡប់មកវិញតាមអ៊ីមែល វាត្រូវតែត្រឡប់មកវិញដោយផ្ទាល់ទៅមន្ត្រីធ្វើការបោះឆ្នោតខោនធីរ៉ាបស្ត្រូក។  
មានតែអ្នកបោះឆ្នោតចុះឈ្មោះដោយផ្ទាល់ប៉ុណ្ណោះ ដែលអាចស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្របាន។ ការដាក់ពាក្យសុំបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រក្រៅពីអ្នកចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតជាបទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌ។

**បុគ្គល / អង្គការ / ក្រុមចែកចាយពាក្យសុំនេះ**  
ទម្រង់ដែលត្រូវប្រើនៅលើពាក្យសុំនេះ ត្រូវតែបន្តដោយអ្នកណាម្នាក់ដែលកំពុងចែកចាយពាក្យសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រ។ ការមិនអនុវត្តតាមទម្រង់នេះគឺជាបទឧក្រិដ្ឋ។ នរណាម្នាក់ដែលចែកចាយពាក្យសុំនេះមិនអាចដាក់បញ្ចូលអាសយដ្ឋានសំបុត្រនៅក្នុងឆាកទី 5 ទេ។  
នរណាម្នាក់ដែលផ្តល់ពាក្យសុំនេះដល់អ្នកបោះឆ្នោតត្រូវតែបញ្ចូលឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន និងលេខទូរស័ព្ទរបស់ខ្លួននៅទីនេះ៖ \_\_\_\_\_

**នរណាអាចប្រើពាក្យសុំនេះ**

ពាក្យសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រឆ្នោតដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់រដ្ឋ California អាចប្រើបានតែចំពោះអ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះប៉ុណ្ណោះ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់ចុះឈ្មោះបោះឆ្នោត អ្នកអាចចុះឈ្មោះបោះឆ្នោតនៅលើវិបសាយរបស់រដ្ឋលេខាធិការនៅ [RegisterToVote.ca.gov](http://RegisterToVote.ca.gov) ។ អ្នកក៏អាចនឹងទទួលបានប័ណ្ណចុះឈ្មោះជាអ្នកបោះឆ្នោតនៅការិយាល័យបោះឆ្នោតខោនធីរបស់អ្នក បណ្តាលយី ឬការិយាល័យប្រៃសណីយ៍សហរដ្ឋអាមេរិកបានដែរ។ ប័ណ្ណចុះឈ្មោះជាអ្នកបោះឆ្នោតដែលបានបំពេញរួចរាល់របស់អ្នកត្រូវតែដាក់ចូលតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិត ឬទៅកាន់ការិយាល័យបោះឆ្នោតខោនធីរបស់អ្នកយ៉ាងហោចណាស់ 15 ថ្ងៃមុនការបោះឆ្នោត។

ដើម្បីបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រ អ្នកអាចប្រើពាក្យសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រនេះ ដោយប្រើទម្រង់បែបបទនៅក្នុងមត្តទ្រូសកំពត់មានស្តីពីអ្នកបោះឆ្នោតខោនធី ដែលអ្នកទទួលបាននៅក្នុងសំបុត្រមុនពេលបោះឆ្នោត ឬទាក់ទងការិយាល័យបោះឆ្នោតខោនធីរបស់អ្នក។ ព័ត៌មានទំនាក់ទំនងខោនធីអាចរកបាននៅលើបណ្តាញតាម [www.sos.ca.gov/elections/voting-resources/county-elections-offices/](http://www.sos.ca.gov/elections/voting-resources/county-elections-offices/)។

ពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រនេះត្រូវបានផ្តល់ដោយរដ្ឋលេខាធិការ (Secretary of State, SOS) សម្រាប់ការប្រើប្រាស់ដោយបុគ្គលក្រុម ឬអង្គការណាមួយដែលកំពុងចែកចាយពាក្យសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រសម្រាប់ការបោះឆ្នោតដែលពាក់ព័ន្ធច្រើនជាងមួយខោនធី។ ចំពោះអង្គការដែលចែកចាយពាក្យសុំសម្រាប់ការបោះឆ្នោត ដែលពាក់ព័ន្ធនឹងខោនធីតែមួយ គួរតែទាក់ទងការិយាល័យបោះឆ្នោតខោនធី សម្រាប់ទម្រង់ពាក្យសុំដែលសមរម្យ និងព័ត៌មានលេខកូដ។

ពលរដ្ឋនៃរដ្ឋ California ដែលកំពុងបម្រើនៅក្នុងជួរកងទ័ព និងអវត្តមានពីស្រុកដែលពួកគេមានសិទ្ធិបោះឆ្នោត ពលរដ្ឋនៃរដ្ឋ California ដែលរស់នៅ ឬរៀននៅបរទេសអាចចុះឈ្មោះជាអ្នកបោះឆ្នោតយុទ្ធជន ឬអ្នកបោះឆ្នោតនៅក្រៅប្រទេសបាន។ [RegisterToVote.ca.gov](http://RegisterToVote.ca.gov) ឬតាមរយៈពាក្យសុំសហព័ន្ធប្រៃសណីយ៍ (Federal Post Card Application, FPCA) ។ ការធ្វើបែបនេះផ្តល់នូវជម្រើសច្រើនថែមទៀតសម្រាប់ការទទួលបានសន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នក និងបញ្ជាក់នូវសេវាកម្មអាទិភាព។ FPCA និងព័ត៌មានសំខាន់ៗដទៃទៀតសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតជាយុទ្ធជន និងនៅក្រៅប្រទេសអាចរកបាននៅ [www.fvap.gov](http://www.fvap.gov)។

របៀបបំពេញពាក្យសុំនេះ

**ចំណុចទី 1១** បញ្ចូលកាលបរិច្ឆេទនៃការបោះឆ្នោតដែលអ្នកចង់បោះឆ្នោត (ខែ, ថ្ងៃ, ឆ្នាំ) និងប្រភេទនៃការបោះឆ្នោត (បឋម ទូទៅ ឬពិសេស) ។

**ចំណុចទី 2១** បោះពុម្ពនាមខ្លួន នាមកណ្តាល និងនាមត្រកូលដូចដែលមាននៅលើប័ណ្ណចុះឈ្មោះអ្នកបោះឆ្នោត។

**ចំណុចទី 3១** បោះពុម្ពកាលបរិច្ឆេទកំណើតរបស់អ្នកក្នុងលំដាប់នេះ – ខែ, ថ្ងៃ, ឆ្នាំ។

**ចំណុចទី 4១** បោះពុម្ពអាសយដ្ឋានផ្លូវពេញលេញនៃលំនៅដ្ឋានបោះឆ្នោតរបស់អ្នក។ មិនអាចទទួលយកតាមប្រអប់ការិយាល័យប្រៃសណីយ៍ ឬផ្លូវជនបទបានទេ។

**ចំណុចទី 5១** ព័ត៌មានអាសយដ្ឋានសំបុត្រត្រូវតែបានបំពេញរួចរាល់ដោយអ្នកបោះឆ្នោត។ បោះពុម្ពអាសយដ្ឋានពេញលេញដែលអ្នកចង់ធ្វើសន្លឹកឆ្នោតរបស់អ្នក ប្រសិនបើវាខុសពីអាសយដ្ឋានស្នាក់នៅដែលមានក្នុងចំណុចទី 4 ។

**ចំណុចទី 6១** បោះពុម្ពលេខទូរស័ព្ទរបស់អ្នក (ជាជម្រើស មិនមានការតម្រូវទេ) ដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យការិយាល័យបោះឆ្នោតទាក់ទងអ្នកប្រសិនបើមានព័ត៌មានបន្ថែម។

**ចំណុចទី 7១** មានតែចំណុចទី 7 ពេញលេញប៉ុណ្ណោះប្រសិនបើពាក្យសុំគឺសម្រាប់ការបោះឆ្នោតជ្រើសរើសប្រធានាធិបតីដំណាក់កាលបឋម ហើយអ្នកមិនបានជ្រើសរើសគណបក្សនយោបាយដែលអ្នកពេញចិត្តនៅពេលអ្នកបានចុះឈ្មោះបោះឆ្នោត។ ប្រសិនបើអ្នកមិនជ្រើសរើសយកគណបក្សនយោបាយនៅពេលដែលអ្នកចុះឈ្មោះបោះឆ្នោត អ្នកត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាអ្នកបោះឆ្នោត ដែលមិនមានគណបក្សដែលពេញចិត្ត ហើយអាចស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតជ្រើសរើសប្រធានាធិបតីរបស់គណបក្សមួយ ប្រសិនបើគណបក្សនយោបាយនោះអនុញ្ញាត។ អ្នកបោះឆ្នោតត្រូវតែបំពេញឱ្យរួចរាល់នូវប្រអប់ និយ្យោះ។ ប្រសិនបើអ្នកជ្រើសរើសមិនស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតគណបក្សនយោបាយនៅក្នុង

ការបោះឆ្នោតជ្រើសរើសបេក្ខជនប្រធានាធិបតីដំណាក់កាលបឋម អ្នកនឹងត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនូវសន្លឹកឆ្នោតគ្មានបក្សព័ន្ធ ដែលមានតែឈ្មោះបេក្ខជន សម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតដែលត្រូវបានតែងតាំង និងការិយាល័យគ្មានបក្សព័ន្ធ (នេះមិនរាប់បញ្ចូលបេក្ខភាពប្រធានាធិបតី)និងវិធានការនានាដែលត្រូវបោះឆ្នោតនៅការបោះឆ្នោតជ្រើសរើសប្រធានាធិបតីដំណាក់កាលបឋម។

**ចំណុចទី 8១** អ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះណាម្នាក់អាចនឹងទទួលបានសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រមួយដោយស្វ័យប្រវត្តិ នៅក្នុងការបោះឆ្នោតនាពេលអនាគតដោយពិនិត្យមើលប្រអប់អ្នកបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រអចិន្ត្រៃយ៍ ហើយចាប់ផ្តើមបន្ទាត់។ អ្នកបោះឆ្នោតណាម្នាក់អាចបដិសេធមិនចូលរួមបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រអចិន្ត្រៃយ៍គ្រប់ពេល ដោយទាក់ទងដោយផ្ទាល់ទៅមន្ត្រីធ្វើការបោះឆ្នោតខោនធី។

**ចំណុចទី 9១** ចុះហត្ថលេខា និងកាលបរិច្ឆេទកំណើតរបស់អ្នកក្នុងលំដាប់នេះ – ខែ, ថ្ងៃ, ឆ្នាំ។ មិនត្រូវការសាក្សី ឬសាក្សីឡើយ។

**របៀបដាក់ពាក្យសុំ**

ពាក្យស្នើសុំសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្ររបស់អ្នកត្រូវតែប្រគល់ត្រឡប់ទៅមន្ត្រីធ្វើការបោះឆ្នោតខោនធីរបស់អ្នកយ៉ាងហោចណាស់ 7 ថ្ងៃមុនពេលបោះឆ្នោត។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រសិនបើអ្នកលឃឹ ឬមានពិការភាពនៅអំឡុងសប្តាហ៍ចុងក្រោយមុនការបោះឆ្នោត ឬរកឃើញថាអ្នកនឹងមិនអាចទៅកន្លែងបោះឆ្នោតរបស់អ្នកនៅថ្ងៃបោះឆ្នោតទេ អ្នកអាចនឹងស្នើសុំឱ្យធ្វើសន្លឹកឆ្នោតតាមសំបុត្រមួយទៅអ្នក ដោយដាក់បញ្ជូនសេចក្តីថ្លែងការណ៍ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរដែលការចុះហត្ថលេខាស្ថិតក្រោមការពិនិត្យលើកំហុសឆ្គងពីមន្ត្រីបោះឆ្នោតខោនធីរបស់អ្នក។ សេចក្តីថ្លែងការណ៍ត្រូវមានឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានលំនៅដ្ឋានរបស់អ្នក អាសយដ្ឋានដែលអ្នកចង់ធ្វើសន្លឹកឆ្នោត ឈ្មោះ និងកាលបរិច្ឆេទនៃការបោះឆ្នោតដែលអ្នកចង់បោះឆ្នោត ហត្ថលេខារបស់អ្នក និងកាលបរិច្ឆេទ។ អ្នកអាចនឹងអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សសម្លាប់ទៀតទទួលសន្លឹកឆ្នោតពីមន្ត្រីធ្វើការបោះឆ្នោត និង/ឬប្រគល់ឱ្យសន្លឹកឆ្នោតទៅឱ្យមន្ត្រីធ្វើការបោះឆ្នោតបន្ទាប់ពីអ្នកបានបោះឆ្នោតឱ្យរួចហើយ។

ប្រសិនបើពាក្យសុំនេះត្រូវបានធ្វើត្រឡប់មកវិញតាមអ៊ីម៉ែល វាត្រូវតែបានធ្វើត្រឡប់មកវិញដោយផ្ទាល់ទៅមន្ត្រីធ្វើការបោះឆ្នោតខោនធីរបស់អ្នក។

សូមកុំធ្វើពាក្យសុំទៅការិយាល័យរបស់ រដ្ឋលេខាធិការ។ ការធ្វើបែបនេះនឹងពន្យារពេលដំណើរការដាក់ពាក្យសុំ។

អ្នកអាចរកឃើញអាសយដ្ឋាន និងលេខទូរស័ព្ទរបស់មន្ត្រីបោះឆ្នោតខោនធីរបស់អ្នកនៅលើវិបសាយរបស់ រដ្ឋលេខាធិការ [www.sos.ca.gov/elections/voting-resources/county-elections-offices/](http://www.sos.ca.gov/elections/voting-resources/county-elections-offices/)។

**អ្វីដែលអាចត្រូវបានបោះពុម្ពផ្សាយនៅលើពាក្យសុំ**

ច្បាប់រដ្ឋតម្រូវឱ្យអ្នកបោះឆ្នោតចុះហត្ថលេខា និងអាសយដ្ឋានរបស់គាត់ដោយផ្ទាល់លើសន្លឹកឆ្នោតនឹងត្រូវធ្វើ។

ប្រសិនបើអង្គការពុម្ពផ្សាយកំពុងចែកចាយពាក្យសុំ នោះឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន និងលេខទូរស័ព្ទនៃអង្គការពុម្ពផ្សាយសិរិទ្ធអនុញ្ញាតចែកចាយត្រូវតែដាក់បញ្ចូលក្នុងពាក្យសុំ។

ដើម្បីធានាឱ្យបាននូវភាពត្រឹមត្រូវ អ្នកបោះឆ្នោតនីមួយៗត្រូវបំពេញព័ត៌មានទាំងអស់នៅលើពាក្យសុំ។ ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ បុគ្គលណាម្នាក់ ក្រុម ឬអង្គការណាមួយដែលកំពុងចែកចាយពាក្យសុំអាចនឹងដាក់ចូលដូចខាងក្រោម៖

- ឈ្មោះ និងអាសយដ្ឋានផ្ទះដែលបានបោះពុម្ពរបស់អ្នកបោះឆ្នោតដូចដែលមាននៅលើប័ណ្ណចុះឈ្មោះអ្នកបោះឆ្នោត។
- ឈ្មោះ និងកាលបរិច្ឆេទនៃការបោះឆ្នោតដែលត្រូវបានស្នើសុំ។
- ឈ្មោះ អាសយដ្ឋាន និងលេខទូរស័ព្ទរបស់បុគ្គលក្រុម ឬអង្គការដែលមានការអនុញ្ញាតឱ្យចែកចាយ។